

Protokoll för Kågeröds Lantliga Ryttaförening 2010-10-25

Närvarande: Siv Lindbom, Lone Kirckhoff Hansen, Hans Andersson, Kristin Petersen, Tina Paulsson, Lotta Persson, Lara Ettwain, Göran Smedberg

1. § **Ordföranden öppnar mötet**
2. § **Justering av dagens protokoll:**
Lotta Persson, Kristin Petersen
3. § **Dagordningen godkännes**
4. § **Föregående mötesprotokoll justeras.**
5. § **Inkommande skrivelser:** Elektroniskt brev från Ridgymnasiet. Vi får betalt för att ha deras banner på hemsidan. Vi har fått uppskov med inlämnandet av LOK stödet.
Avgående skrivelser: -

6. § **Ekonomisk rapport**

Ansökan till Idrottslyftet ska vara inne den sista oktober. Förslag på ansökning är: anläggningsstöd, sekreteriatbod, domarkurer, tränarstöd m.m. Alla som har förslag mailar kostnadsspecifikation tillsammans med förslag till Lone denna veckan.

Vi har ca 10.000 i TDB, 42.000 på kontot samt 9.200 på ungdomskontot.

Aktivitetsstöden ska ses igenom. Viktigt att de blir rätt ifyllda. Göran skannar in och Tina lägger ut på nätet där vi kan hämta när vi behöver.

7. § **Kommittérapport:**

Tävling:

Det är klart med vår årliga ponnyhoppning.

Vi ändrar KM kriterierna, enligt stadgarna behövs inget bestämmande på årsmötet.

Vidare föreslogs det att KM- vinnarna ska få någon form av pokal eller dyl. som de kan få behålla utöver vandringspriserna

.

SM

Det är nu definitivt klart att vi får ponny-SM i dressyr den andra helgen i augusti 2011.

Vi fick även förfrågan om vi kunde anordna junior SM samtidigt. Styrelsen godkänner detta om vi kan lägga juniortävlingarna helgen innan Ponnydressyren.

Lotta har haft kontakt med kommunen. Vi får en man till förfogande fr.o.m. november t.o.m. mars som hjälper oss att underhålla anläggningen.

Vidare har Lotta bokat kommunens VIP vagn. Lotta ska även höra med E.ON om de kan sponsra elen under tävlingarna. Kommunen föreslog även carteringsfirma inför ryttafesten i Kågerödslund. Göran kontaktar Equippe om de kan ta hand om

tävlingsbiten, resultat, startlistor med mera.
Göran och Lotta samanställer budget och listor till nästa möte

8. § Ridhusföreningen:

Städdag den 13 november? Lägga ut lista på vad som ska göras på hemsidan.

9. § Övrigt:

Medlemmarna ska kunna betala träningarna via internet. Kvitto på inbetalning visas upp för Siv. Avgiften skall betalas i förskott.

P.g.a. bristande intresse läggs föräldraträningen ner.

Hans tar kontakt med kommunen angående vildsvinen som bökar upp gräsmattan

Aktiviteter:

Vi har glädjande nog fått in många förslag på aktiviteter under vinterhalvåret.

***Löshoppning:** En måndag i månaden. 1:a eller 3:e måndagen.

Tränare: Lisan

Kontaktperson och samordnare: Lara.

Tider läggs ut på hemsidan

.

***Tömkörning:** En måndag i månaden.

Tränare: Lisan

Kontaktperson och samordnare: Tina

Tider läggs ut på hemsidan.

***Grönt Kort kurs:** 4 tillfällen under vintern.

Kurshållare: Lisan

Kontaktperson och samordnare: Tina

***Helgclinic för Amanda Mayer?**

Kontaktperson och samordnare: Kerstin Sigfridsson

Intresseförfrågan läggs ut på hemsidan.

* **Helgclinic för Charlotte Haid Bundegaard**

Kontaktperson och samordnare: Lotta

Intresseförfrågning läggs ut på hemsidan

* **Tappskokurs**

Kontaktperson och samordnare: Lone

* **Avdelningsridning**

Kontaktperson och samordnare: Lone

Övriga aktiviteter på förslag är sitsträning, galoppträning, unghästars utbildningssteg.

10. § Nästa möte:

29/11 kl. 19.00

11. § Mötet avslutades.

Vid pennan: Tina Paulsson, Kongaö 10-10-25

Justeras.....

Kristin Petersen

Lotta Persson